

Title (en)

TROLLEY FOR TRANSPORTING A SAIL-BOARD.

Title (de)

TRANSPORTKARREN ZUM TRANSPORT EINES SURFBRETTE.

Title (fr)

CHARIOT POUR TRANSPORTER UNE PLANCHE A VOILE.

Publication

EP 0131003 A1 19850116 (FR)

Application

EP 84900071 A 19831228

Priority

FR 8222205 A 19821229

Abstract (en)

[origin: WO8402503A1] The trolley is comprised of a bent arm (1) associated to two legs (7) fitted with wheels (10). The upper end (2) of the arm (1) is intended to be engaged into the center-board well (15) of the sail-board (13) of which the edges are bearing against the free ends (8) of the legs (7), while the other end of said arm (1) is fitted with a buckle (3) enabling the wedging or binding of an elastic strap (14) which is passed about the mast (12) acting as a helm and on which rests the front portion of the sail-board (13). Two supports (16) fixed to the outer walls of the lateral uprights of the legs enable to support the wishbone. The arm (1) and the legs (7) are fixed together by means of screws (5) and wing nuts (6).

Abstract (fr)

Ce chariot est constitué d'un bras coudé (1) associé à deux jambes (7) équipées de roues (10). L'extrémité supérieure (2) du bras (1) est destinée à s'engager dans le puits de dérive (15) de la planche à voile (13) dont les bords s'appuient contre les extrémités libres (8) des jambes (7), tandis que l'autre extrémité dudit bras (1) est équipée d'une boucle (3) permettant d'y coincer un lien élastique (14) passé autour du mât (12) servant de timon et sur lequel repose l'avant de la planche (13). Deux supports (16) fixés sur les parois extérieures des montants latéraux des jambes permettent de supporter le wishbone. Le bras (1) et les jambes (7) sont fixés entre eux au moyen de vis (5) et écrous à oreilles (6).

IPC 1-7

B63B 35/72

IPC 8 full level

B63B 35/79 (2006.01)

CPC (source: EP)

B63B 32/83 (2020.02); **B63H 8/70** (2020.02)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8402503 A1 19840705; DE 3374541 D1 19871223; EP 0131003 A1 19850116; EP 0131003 B1 19871119; FR 2538774 A1 19840706;
FR 2538774 B1 19850412

DOCDB simple family (application)

FR 8300265 W 19831228; DE 3374541 T 19831228; EP 84900071 A 19831228; FR 8222205 A 19821229